



PROTOKOLL nr 87, fört vid möte med  
styrelsen för FORSBACKA GOLFKLUBB  
Onsdagen den 25 augusti 2021 kl. 18.00  
Lokal: Forsbacka herrgård

### Ledamöter

#### Ordinarie

Lasse Lindh  
Helene Andersson  
Peter Kullberg  
Hans B. Johansson  
Carina Nylén  
Annika Gip  
Göran Nilsson

#### Suppleanter

Karl-Erik Höög  
Marita Gustafsson  
Stefan Gunnarsson

### Adjungerande

Christer Stolpen

#### §1 Mötets öppnande och val av justeringsman

Mötet öppnades och till justeringsman valdes Annika Gip.

#### §2 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

#### §3 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

#### §4 Ekonomi

Lasse gick igenom resultatet tom vecka 33. Intäkter för greenfeeavgifter ligger ca 100 tkr bättre än i fjol vid samma period. Medlemsavgifter ligger ca 400 tkr bättre än vid samma period i fjol. Det är fortsatt stora kostnader för underhåll av fastigheter. Just nu pekar siffrorna mot ett positivt resultat.

#### §5 Rapport från kansliet

- Antalet registrerade medlemmar är 974 varav 114 är passiva.
- Från och med den 1 september minskas shopen och receptionens öppettider. När shopen stänger för säsongen är kansliet öppet tisdag till torsdag kl. 09.00-13.00.
- Avtalet för golfbilar löper ut 2021. Nytt avtal för nya bilar måste skrivas och offerter har inkommit. Styrelsen beslutade att välja bilarna med en högre komfort.
- Forsbacka har fått förfrågan om att arrangera en rikstävling för D25 under nästa säsong. Styrelsen beslutade att tacka ja till helgen den 18-19 juni med inspel dagen före. Vi fick dock



besked strax efter att den helgen redan var upptagen och tävlingen kommer därför inte att arrangeras på Forsbacka nästa säsong.

#### §6 Rapport från bankommittén

- Bankonsulent Peter Edman har varit här två gånger under sommaren. Banan har varit mycket torr och har inte bevattnats som den borde. Områden runt greenerna är inte i bra skick och behöver åtgärdas. Bemanningen på banan räcker inte till allt underhåll.
- Vildsvinsstaketet är inte klart. Det saknas staket från 15:e tee mot kraftstationen, från badplatsen och runt korthålsbanan och runt hela driving rangen ner till udden. Lasse har haft kontakt med en expert i ämnet som rekommenderade att delen vid driving rangen ska prioriteras.
- Kommittén har varit i kontakt med Länsstyrelsen angående grävning runt vatten och diken på vissa håll för att snygga till vattenkanterna och få renare vatten. Hans får i uppdrag att ta fram kostnad för detta och beslut tas av styrelsen efter att uppgift om kostnad kommit fram.
- Røjargänget behöver få in fler och yngre medlemmar.
- Ett schema finns numera för när banpersonalen ska dressa greener, bespruta banan osv.

#### §7 Rapport från övriga kommittéer

- Herrkommittén – Allt flyter på.
- Damkommittén – 184 starter på damdagarna hittills, i snitt 14,5 deltagare per gång. Den årliga tävlingen Bokslaget sker på lördag, säsongsavslutning den 25/9.
- Juniorkommittén – Juniorträningen har varit igång några veckor efter sommaruppehållet, det är något färre deltagare än före sommarlovet.
- Fastighetskommittén – Gick igenom vad som gäller som fastighetsägare och hur en byggprocess går till.
- Medlemskommittén – Inget nytt.
- Oldtimerskommittén – Tävlings på Billerud den 2/9, säsongsavslutning den 30/9.
- Tävlingskommittén – Säsongen närmar sig sitt slut. Det har varit ett mycket stort deltagarantal på säsongens tävlingar. Kalkongolfen den 26/9 kvarstår.

#### §8 Golftränare 2022

Vi har fått ett förslag från Kristofer till nytt avtal 2022 att ta ställning till. Kristofer bjuds in till nästa möte för en presentation.

#### §9 Träd på håll 15 och 16

Styrelsen beslutade att björkarna på vänstersidan på håll 15 ska tas ner och att träden på vänstersidan på håll 16 ej ska tas ner i nuläget.

#### §10 GAF-kurs för Christer

Styrelsen beslutade om GAF-kurs för Christer i Spanien. Semesterdagar tas ut för vistelsen.

#### §11 Övriga frågor

- Vid shotgunstart har banan spärrats av fram till kl. 18.00. I fortsättningen ska banan spärras av en kortare tid.

#### §11 Beslut om att skicka ut dagens protokoll

Det beslutades att skicka ut dagens protokoll.

#### §12 Avslutning

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 22 september kl. 18.00. Mötet kommer troligtvis att hållas på plats på Forsbacka.



Vid protokollet,

*Helene Andersson*

Helene Andersson

Justeras:

*Lasse Lindh*

Lasse Lindh  
Ordförande

*Annika Gip*

Annika Gip